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Minerva Česk á republika
Pnimysl 4.0 posune roli ERP systému

Jak hodnotíte uplynulé období? Byl pro vás rok 2015 úspěšný

a v kterých oblastech?
Rok 2015 vnímáme jako úspěšný v několika rovinách. Ve sféře tržeb

jsme zaznamenali cca 6% nárůst oproti předchozímu období, poda-

řilo se nám dokončit několik upgradů systému oAD a taktéŽ nových

projektů' V neposlední řadě jsme od společnosti oAD získali licenci

na provozování OAD v cloudu pod obchodním názvem oAD Enter-

prise Cloud by Minerva na našem datovém centru

v ČR, na coŽ jsme náležitě pyšní. Jsme jediným part-

nerem oAD v regionu EMEA, který tuto licenci zís-

kal. Přinášíme tak našim zákazníkům mnohem pří-

znivější finanční podmínky pro využití cloudových
služeb' Tuto oblast povaŽuji za mimořádně úspěš-

nou. V současnosti probíhají dva projekty imple_

mentace ERP systému OAD Enterprise Cloud by

Minerva a zároveň jsme uskutečnili rozšířenísvě-
tového OAD cloud ERP řešení u dceřiných firem

nadnárodních společností v České republice i na

Slovensku.

Jakým neivětším výzvám jste při tom museli čelit?

Myslím, Že pro nás rok 2015 nebyl ve znamenívý-
zev. Nicméně bych zmínil alespoň jednu konkrétní,

i kdyŽ na tento typ výzev jsme připraveni a jsou

součástí našeho byznysu' Tou byla v druhé polovině

roku včasná podpora našich zákazníků v oblasti kon-

trolního hlášení. Zejména kvůli častým změnám,
upřesněním a dodatkům k poŽadavkům navýkaz kontrolního hlášení

Ze strany státní správy, které komplikovaly práci našich specialistů'

l přes tyto obtíže jsme však našim zákazníkům poskytli submodul

s poŽadovanou funkcionalitou v požadovaném termínu.
Koncem roku jsme od našeho velkého zákazníka dostali Zpětnou

vazbu a poděkování k připravenosti společnosti na kontrolní hlá-

šení. Daňový poradce klienta z prestiŽní daňové kanceláře, který se

dokonce podílel na tvorbě zákona o kontrolním hlášení, prohlásil'

že tak dobře připravenou společnost na kontrolní hlášení ještě ne-

viděl. Takové výsledky a ocenění naší práce nás samozřejmě vŽdy

velmitěší.

Které aktuální zmény na trhu, popř. rozvoj jakých technologií pova-

žuiehe za příležitost k dalšímu rozvoii?
Co se týká technologií v našem oboru, vidíme příleŽitost v rozvoji

mobility a internetu věcí (loT). laplikace našeho typu musejí být

připravené na blízkou budoucnost, kdy každé zařízení ve firmě, a to

jak v kancelářích, tak ve skladech či výrobě, bude mít svoji lP adresu

a bude využívat internet tak jako dnes lidé, např.: kde jsem, co dě_

lám, jak se cítím a potřebuji pomoc, informace či rozhodnutí.
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To vše zásadně pozmění všechny pÍocesy, které pokrýváme ERP

systémem OAD. Zásadní bude plnit poŽadavky na rychlou změnu

a konektivitu. Další příležitost vidíme v rozvo'ii technologie kódu

HTML5 umoŽňující vyšší nezávislost SW na koncových zaYízeních'

V poslední době se zaěíná hovořit o nedostatku odborníků v techno-

logických oborech. Jaký je váš recept na získání a udržení talentů?
Recept vám nejspíš nedám, nevyhledáváme nové

kolegy v nestandardních vodách. V Minervě nedo-

statek odborníků výrazně nepocitujeme a poměrně

úspěšně se nám daří nové experty průběžně získá-

vat' obecně je důleŽité, aby zaměstnanci sdíleli
stejné hodnoty, nasazení a cíle firmy. Dobré firemní
prostředí motivuje a dává podmínky k vyuŽití po-

tenciálu.

Jak se vás jako Íirmy dotýká koncept Průmysl 4.0?

Minerva jako dodavatel informačních systémů do

výrobních podniků samozřejmě reflektuje na nové

trendy v průmyslu a koncept Průmysl 4.0, nebo

chcete-li lndustry 4.0, je jedním z nich. ERP systém
OAD s trendem digitalizace výrobních strojů pra-

cuje a je schopný zpracovávat informace zÍskané

z tzv' chytrých strojů. Ještě bude trvat řadu let, neŽ

vymizejítzv. hloupé stroje, a tak ERP systémy bu'
dou muset umět pracovat s oběma typy zařízení.

Minerva na téma Průmysl 4.0 přednáší letos hned

na několika odborných konferencích.

Minerva na Slovensku letos slaví 20 let a brzy i Minerva ČR bude

slavit významné výročí vzniku. Jaké byly nejdůležitější milníky obou

společností?
Ano, Minerva Slovensko slaví letos 20 let od vzniku a Minerva Ceská

republika oslaví příští rok čtvrtstoletí. Klíčovým okamŽikem bylo zvo-

lenítéměř před 25 lety našeho obchodního partnera, kterým se stala

americká společnost OAD. Stali jsme se distribUtorem stejnojmen-

ného ERP systému oborově zaměřeného na průmyslové podniky

a dnes jsme nejsilnějším a nejvýraznějším partnerem v regionu

EMEA (Evrop a, Blízký východ a Afrika). To dokazuje mimo jiné i fakt,

že jsme získali licenci na provozování oAD v cloudu na našem dato-

vém centru, jak jsem zmínil v úvodu. od oAD dostáváme řadu oce-

nění jako Distributor roku, Nejrychlejší implementace apod. Tento je_

diný systém implementujeme u našich zákazníků uŽ skoro 25 let a za

tu dobu jej využívá v ČR a SR více neŽ 150 výrobních a distribučních

firem. Stali jsme se stabilní společností se stabilním ERP systémem'

který má zaručený další vývoj. V našem i světovém měřítku je to

v lT oboru ojediněIý úkaz.
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